



# Eskebjerg-Enghave Vandværk

## Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 29. november 2023

**Deltagere:** Ruth Lundgaard (RL), Bjarne Pedersen (BP), Ulrik Lundgaard (UL), Mette Hunsdahl (MH), Pia Stranges (PS), Jan Jensen (JJ), Michael Thorbye (MT), Erik Buller Larsen

**Afbud:** Bjarne Pedersen, Ulrik Lundgaard

<b>1. Godkendelse af referat og dagsorden (5 min)</b>	<b>Ansvarlig: MH</b>
Godkendt	
<b>2. Korte meddelelser fra formanden og andre (5 min)</b>	<b>Ansvarlig: MH/alle</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>Seneste nyt</li></ul> <p>Vi har modtaget mail om opgradering af sikkerhed. Vi kontakter hurtigst muligt vores sikkerhedsfirma for at høre om vi skal foretage os yderligere. Buller tager kontakten.</p>	
<b>3. Status på drift og igangværende arbejder på vandværket (20 min)</b>	<b>Ansvarlig: Buller</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>Hændelser i driften siden sidste møde<ul style="list-style-type: none"><li>Buller giver overblik over hændelser</li></ul></li><li>Nyt ift. igangværende/afsluttede arbejder<ul style="list-style-type: none"><li>Status vedr. tilbygning, strøm. spartling og maling</li><li>Udendørslys</li><li>Andet</li></ul></li></ul> <p>• Vi gennemgik hændelser i driften. Bestyrelsen er tilfredse med opfølgningen, og der skal ikke igangsættes yderligere.</p> <p>• Vi afventer tørvejr, før vi kan lægge tagpap over udendørs tank</p> <p>• Vi aftaler at bestille entreprenør til at spule drænen om rentvandstanken. Hvis ikke dette løser problem med vand omkring vandtanken, skal der følges yderligere op.</p> <p>• Vi afventer el-arbejde i ny bygning</p> <p>• Der er spartlet og der er klar til maling – det går i gang efter nytår.</p> <p>• Buller sliber gulv, så det er klar til maling.</p>	
<b>4. Beslutning om videre forløb vedr. hegn om boringer (15 min)</b>	<b>Ansvarlig: MH m.fl.</b>
Ruth, Michael og Mette har kigget på hegn om boringer. Vi fremlægger vores indstilling til det videre forløb, og bestyrelsen forholder sig til dette.	
Det er aftalt at der opsættes hegn på tværs af vejen ned til boring v. viadukten ca. 10 m før huset. Vi får tilbud fra Kibo hegn – Buller og Mette følger op. Efterfølgende skal beplantning ved boring udbedres. Bestyrelsen beslutter, at der ikke p.t. er behov for hegn andre steder.	
<b>5. Nyt fra Vandrådet (15 min)</b>	<b>Ansvarlig: BP</b>
<ul style="list-style-type: none"><li>Bjarne orienterer om arbejdet og sager i Kalundborg Vandråd</li></ul> <p>Ikke nyt ud over udsendte referater</p>	

6. Status på økonomi (10 min)	Ansvarlig: RL
Ruth giver en status på økonomi, betalinger, henvendelser mv	
Vi holder budgetter. Der har været 9 flytninger siden 1/9.	

7. Foreløbig godkendelse af takstblad (10 min)	Ansvarlig: RL
Ruth fremlægger forslag til takstblad, som skal sendes til Kalundborg Kommune snarest, Ruth udsender bilag inden mødet.	
Bestyrelsen godkender der fremlagte forslag til takstblad, hvor taksterne fortsætter uændrede. Det besluttet, at bestyrelsen på næstkommende møde udarbejder langtrækkende investeringsplan.	

8. Årsplan for bestyrelsesarbejde 2024 (20 min)	Ansvarlig: MH
Vi fastlægger årsplanen for bestyrelsesarbejdet i 2024. Mette udsender oplæg inden mødet.	
Godkendt med rettelser. Endelige datoer udsendes sammen med referatet.	

9. Drøftelse af hvad vi gør med brandhaner (20 min)	Ansvarlig: MH/Buller
Der er tidligere udsendt oplæg vedr. fremtidigt arbejde med at nedlægge brandhaner. Vi drøfter, hvad vi vil gøre, bl.a. om vi vil beholde en eller flere brandhaner til udskylning.	
Bestyrelsen beslutter, at samtlige brandhaner i vandværkets område skal nedlægges hurtigst muligt. Vi har ikke brug for hane til udskylning. Vi afventer udspil vedr. tilskud og ansøgning.	

10. Evt. (5 min)	Ansvarlig: Alle
<ul style="list-style-type: none"> <li>• Andet</li> <li>• Næste møder: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Bestyrelsesmøde 14. februar kl 17.30 (hvis muligt) og med spisning</li> <li>○ Bestyrelsesmøde 10. april kl. 19</li> <li>○ Generalforsamling 5. maj kl. 10 -12 på Myrehøj – efterfølgende konstituerende bestyrelsesmøde</li> <li>○ Bestyrelsesmøde 12. juli kl. 18.30 – et stykke mad og ønske god sommer.</li> </ul> </li> <li>• Møder med vandrådet: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ 11. januar: Tema om Beredskabsplan og IT-beredskab. Eskebjerg Forsamlingshus</li> <li>○ 15. februar: Tema om samarbejde, nødforsyning, sammenlægning mv. Sted uvist</li> <li>○ 14. marts: Tema om Takstblade. Svallerup Forsamlingshus</li> </ul> </li> <li>• Vi drøftede behovet for en skærm på væggen i mødelokalet til brug ved møder, kurser mv. Der var tilslutning til at købe en sådan.</li> </ul>	
God jul.	

---

Mette Hunsdahl, formand

---

Ulrik Lundgård, næstformand

---

Ruth Lundgård, kasserer

---

Bjarne Pedersen, bestyrelsesmedlem

---

Pia Stranges, bestyrelsesmedlem

---

Jan Jensen, bestyrelsessuppleant

---

Michael Thorbye, bestyrelsessuppleant

Dato